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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm.   11/2011 
Caràcter: ordinària  
Data: 28 d’octubre de 2011 
Horari: de 11:15 a les11:55  h. 
Lloc: Sala de Plens de Paeria 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,   Paer en cap 
Marta Camps Torrens,    1a. Tinent d'alcalde 
Josep Presseguer Gené,   2n. Tinent d'alcalde 
Rafael Peris Martín   3r. Tinent d'alcalde 
Sara Mestres Llusà,   4a. Tinent d’alcalde   
Montse Parra Albà,    5a. Tinent d'alcalde 
Montse Mínguez García,   6a. Tinent d'alcalde 
Félix Larrosa Piqué   Regidor 
Txema Alonso Fernández  Regidor 
Josep Barberà Morreres  Regidor 
Dolors Arderiu Sabaté   Regidora 
Oriol Yuguero Torres   Regidor 
Jesús Castillo Cervelló   Regidor 
Joan Gómez López   Regidor 
Maria Rosa Ball Papiol   Regidora 
Joan R. Zaballos Rubio  Regidor 
Bea Obis Aguilar    Regidora 
Miquel Padilla Díaz   Regidor 
Cristina Torrent Pujol   Regidor 
Francesc J. Cerdà Esteve  Regidor 
Antoni Postius Terrado   Regidor 
Inma Manso Ferrándiz   Regidora 
Salvador Puy Castarlenas  Regidor 
Maria José Horcajada Bell-lloch Regidora  
Joan Vilella Jounou   Regidor 
Xema Solé Solà    Regidor 
Gemma Batalla Casanovas  Regidora    
Jesús Gutiérrez Bustillo,   Secretari 
Jordi Sanuy Vallés,    Interventor 
Montse Tomàs Pallerols,   Oficial Major 
 
Excusa la seva assistència: 
 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,   Tresorera 
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ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
Per unanimitat s’acorda aprovar l’acta de la sessió anterior feta el dia 7 d’octubre de 
2011. 
 
 
2.- DONAR COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L’ALCALDI A DES DEL 
DARRER PLE  
 
La corporació resta assabentada dels decrets dictats per l’Alcaldia des del darrer Ple i 
que van del núm. 5429 fins al núm. 5864, ambdós inclosos. 
 
 
3.- DONAR COMPTE ESPECÍFIC DE DIVERSOS DECRETS D’AL CALDIA 
 
La corporació resta assabentada dels decrets següents dictats per l’Alcaldia: 
 
Decret de 6-10-2011 de manteniment com a representant de l’ajuntament de Lleida en el 
Comitè Local de Creu Roja de Lleida al regidor Sr. Oriol Yuguero Torres. 
 
Decret de 20-10-2011 de designació de la regidora Sr. Montserrat Parra Albà com a un 
dels representants de l’Ajuntament de Lleida al Ple del Consorci per a la Normalització 
Lingüística de Catalunya. 
 
Decret de 20-10-2011 de participar en la convocatòria del Departament de Medi Ambient 
de la Generalitat de Catalunya “ORDRE AAM/251/2011, de 5 d’octubre, pel la qual 
s’aproven les bases reguladores dels ajuts a la gestió forestal sostenible, i es convoquen 
els corresponents a 2011”, per a les actuacions forestals de l’any 2010.  
 
 
4.- REINICIAR ELS TRÀMITS PER SOL·LICITAR AL PARLAM ENT DE CATALUNYA 
QUE LA CIUTAT DE LLEIDA SIGUI DECLARADA MUNICIPI DE  GRAN POBLACIÓ, 
ALS EFECTES D’APLICAR EL RÈGIM ORGANITZATIU PREVIST  EL TÍTOL X DE LA 
LLEI REGULADORA DE LES BASES DE REGIM LOCAL 
 
El Ple de l’Ajuntament de la ciutat, en la sessió del dia 30 de gener de l’any 2004, va 
adoptar dos acords relatius a l’aplicació dels nou règim organitzatiu per als denominats 
municipis de gran població, que incorporava la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de 
mesures per a la modernització del govern local. Aquests acords varen ser aprovats per 
unanimitat.  
 
El primer dels acords preveia:  Sol·licitar al Parlament de Catalunya que adopti les 
decisions oportunes per tal que la ciutat de Lleida sigui declarada municipi de gran 
població, en virtut d’allò que disposa l’Article 121.1.c) de la Llei reguladora de les bases 
de règim local, en la redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de desembre, de 
mesures per a la modernització del govern local, per tal que li sigui d’aplicació el règim 
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organitzatiu previst en el Títol X de la Llei 5/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les bases 
de règim local.  Aprovar el document de sol·licitud, adreçat al Parlament de Catalunya, 
que s’annexa a la present proposta. S’encarregava a l’Alcaldia la realització de tots els 
actes necessaris per a l’execució d’aquest acord.  
 
El segon acord preveia la creació de sengles comissions. Una primera, de caràcter 
tècnic, per estudiar les modificacions organitzatives necessàries per l’aplicació del nou 
règim organitzatiu. La segona comissió, de caràcter informatiu temporal especial, tenia 
com a objectiu informar tots els acords que s’hagessin  d’adoptar en la implementació del 
procés d’organització com a  municipi de gran població.  
 
L’article 121.1.c) de la LRBRL, en la redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 de 
desembre, de mesures per a la modernització del govern local, permet aplicar el règim de 
municipis de gran població als municipis que siguin capital de província, sent necessari 
que així ho decideixi l’Assemblea Legislativa de la comunitat autònoma (en el nostre cas 
el Parlament de Catalunya).  
 
Atès que ara és un moment adient per a la implementació de tot aquell conjunt de 
mesures organitzatives que permetin la modernització de la nostra administració, incidint 
en els criteris d’eficàcia, eficiència, descentralització i servei públic, amb l’aplicació d’un 
règim organitzatiu específic que serveixi per a  l’optimització dels recursos i per a la millor 
institucionalització de les relacions de la Paeria amb els ciutadans i ciutadanes de Lleida. 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Reiniciar el tràmits per tal de fer efectiva la sol·licitud al Parlament de Catalunya de 
que adopti les decisions oportunes per tal que el municipi de  Lleida sigui declarat 
municipi de gran població, en virtut d’allò que disposa l’Article 121.1.c) de la Llei 
reguladora de les bases de règim local, en la redacció donada per la Llei 57/2003, de 16 
de desembre, de mesures per a la modernització del govern local, per tal que li sigui 
d’aplicació el règim organitzatiu previst en el Títol X de la Llei 5/1985, de 2 d’abril, 
reguladora de les bases de règim local, en execució de l’acord plenari de data 30 de 
gener de 2004, que es ratifica íntegrament. 
 
2n. Encarregar a la Junta de Portaveus municipal, la redacció de la proposició de Llei que 
serà presentada al Parlament de Catalunya, en la forma i condicions que consideri més 
escaient, de conformitat amb els procediments legalment previstos.  
 
3r. Encarregar a l’Il·lm. Sr. Alcalde la realització de tots els tràmits necessaris per 
l’execució del present acord, facultant-li de forma tant àmplia com en Dret sigui possible a 
tal efecte. Aquesta facultació inclourà la de presentar tota la documentació 
complementària que consideri escaient així com la que sigui requerida, en els seu cas, 
pel Parlament de Catalunya. També s’encarrega expressament l’Alcaldia la posada en 
funcionament de la comissió informativa especial temporal i de la comissió tècnica 
específica previstes en l’acord del Ple del 30 de gener de 2004.   
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 5.- INICIAR EL PROCEDIMENT PER A LA DENOMINACIÓ DE  DIVERSES VIES I 
ESPAIS PÚBLICS DE LA CIUTAT 
 
Vista la proposta d’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. El Ple de l’Ajuntament de Lleida proposa iniciar el procediment escaient per tal que, 
en reconeixement als seus mèrits, s’incorporin com a denominació de vies públiques de 
la ciutat els noms de les persones següents: 
 

• Sr. Josep Prenafeta i Gavaldà 
• Sr. Marius Carretero i Miranda 
• Sr. Miquel Costa i Ortega 
• Sra. Pepita Reimundi i Florensa 
• Sra. Pepita Cervera i Alandí 
• Sr. Roc Pifarre i Florejachs 
• Sr. Sebastià Gràcia i Petit 
• Sr. Victor Torres i Perenya 

 
2n. Traslladar aquest acord a la Presidència de la Comissió de denominació de carrers, 
per tal de donar-li el tràmit pertinent previ a la resolució per part de l’òrgan municipal 
competent.  
 
 
6.- RATIFICACIÓ DELS MEMBRES DE LA COMISSIÓ  DE SAL VAGUARDA DELS 
DRETS DE LA CIUTADANIA DE LLEIDA 
 
L’Ajuntament de Lleida té, dins dels seus objectius, el foment de la cultura de pau i la 
cohesió social entre els ciutadans i les ciutadanes. Amb aquest objectiu, el Ple de la 
corporació,  en la sessió plenària de data 23 de desembre de 2009, va aprovar la Carta 
de la Ciutadania de Lleida: drets, deures i compromisos. 
 
La Carta de la Ciutadania de Lleida pretén ser un text d’abast ciutadà que permeti la 
materialització dels drets fonamentals d’aplicació en l’àmbit local, així com els deures 
dels ciutadans i les ciutadanes, i el compromís municipal de dur a terme polítiques locals  
de salvaguarda dels Drets Humans a la Ciutat. 
 
El Ple de la Paeria, en la sessió del dia 30 de juliol de 2010, va aprovar el Reglament de 
la Comissió de Salvaguarda dels drets de la ciutadania. Executant allò previst en el 
Reglament  es va proposar i  aprovar la composició de membres que en formarien part 
(Ple municipal de data 22 de desembre de 2010.).  
 
Els membres de la Comissió de Salvaguarda dels drets de la ciutadania van estar 
nomenats el desembre de 2010 i van exercir les seves funcions fins al mes de juny de 
2011, degut a les eleccions municipals. El Reglament permet que el mandat sigui de 
quatre anys, la qual cosa suposa, en aquest primer període, que no hi hagi coincidència 
entre el període de funcionament de la Comissió i el de la corporació municipal.  
 
Atès que els membres nomenats van estar treballant en el document de funcionament 
intern de la Comissió de Salvaguarda, la qual cosa aconsella garantir la continuïtat i 
poder ajustar els períodes de duració dels càrrecs.  
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Atès que els membres de la Comissió de Salvaguarda seran designats, segons consta al 
punt 2.3 de l’article 2 del Reglament,  pel Ple Municipal a proposta de la Regidoria que en 
cada moment tingui competències sobre aquesta matèria, seguint els criteris que 
s’assenyalen a la mateixa Carta, i que en aquest cas és la Regidoria de Drets Civils, 
Cooperació i Igualtat. 
 
Vista la proposta formulada per la Regidora i de la qual es va donar compte a la Comissió 
Informativa de Serveis a les Persones i Ocupació.   
 
 A proposta de l’Alcaldia, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar la proposta de ratificació dels membres de la Comissió de Salvaguarda dels 
drets de la ciutadania de Lleida , que es detallen a continuació. 
 

• Sr. Manuel Lladonosa i Vall-llebrera 
• Sr. Salvadó Escudé i Baró 
• Sra. Teresa Minguella i Bertran 
• Sra. Paquita Deltell i Gros 
• Sr. Rafael Pujol i Solanes 

  
La renovació ordinària dels membres de la Comissió es produirà transcorregut el termini 
de quatre anys des d’aquesta designació, de conformitat amb allò previst en el punt 2.6 
del Reglament de la Comissió de Salvaguarda dels drets de la ciutadania, aprovat per 
l’Ajuntament Ple en la sessió del dia 30 de juliol de 2010.  
 
2n. Notificar aquest acord a les persones interessades, als efectes legals escaients.  
 
 
7.- AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER L A SRA. MARIA 
MESALLES VILLANOVA 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, per 
unanimitat s’acorda: 
 
Autoritzar a la Sra. Maria Mesalles Villanova, Psicòloga, per exercir un segon lloc de 
treball o activitat de Psicòloga a la Creu Roja, amb una dedicació de 2 hores mensuals, 
en horari de 17:00h. a 18:30h. un dilluns al mes. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
Corporació. 
 
 
8.- AUTORITZAR LA COMPATIBILITAT SOL·LICITADA PER L A SRA. YOLANDA 
JIMÉNEZ SESÉ 
 
Vista la proposta de la responsable de Planificació Estratègica de Recursos Humans, per 
unanimitat s’acorda: 
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Autoritzar a la Sra. Yolanda Jiménez Sesé (9535), Periodista, per exercir un segon lloc de 
treball com a Professor Associat a temps parcial, a la Facultat de Lletres, Comunicació 
Audiovisual i Periodisme, de la Universitat de Lleida, amb una jornada laboral de 3 hores 
setmanals des del febrer a juny de 2012, els dijous i divendres de les 16:30 a les 18:00 
hores i compatibilitat per dur a terme una col·laboració docent, a l’ Institut de Ciències de 
l’Educació (programa sènior) de la Universitat de Lleida, amb una jornada laboral de 2 
hores setmanals, els dilluns de 17:30 a 19:30 hores, durant el darrer quadrimestre de 
l’any 2011. 
 
En el supòsit de variació de les condicions de l’activitat per la qual s’autoritza la 
compatibilitat caldrà que l’interessat ho posi immediatament en coneixement d’aquesta 
Corporació. 
 
 
9.- CONCESSIÓ DE BONIFICACIÓ DE L’IMPOST DE CONSTRU CCIONS, 
INSTAL·LACIONS I OBRES A HABITATGES MAJES LACOVI SL   
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d’Economia i Hisenda, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Aprovar la bonificació del 90% de la quota de l’impost sobre Construccions, Instal·lacions 
i Obres a l’empresa HABITATGES MAJES LACOVI SL (exp. 183/2010 d’obres majors), 
de l’edifici del c/ Camí del Nord, 6-10 de la partida de Llívia, l’import de la qual s’ajustarà 
al 90% de la quota de 54.647,60 €. 
 
  
10.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESS UPOST DE 
L’AJUNTAMENT 2011 (II) 
 
Vist el dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda i l’informe de l’interventor, per 
unanimitat, s’acorda: 
 
1r. Aprovar l’expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l’Ajuntament 2011 
(II), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols: 
 
 

ESTAT DE DESPESES 
-Augments- 

 
CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 

1. . . . . . . . . . . . . .   430.000,00 
2. . . . . . . . . . . . . .   447.797,83 
4. . . . . . . . . . . . . .   622.202,17  

                  TOTAL. . . . . . .   1.500.000,00 
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-Disminucions- 
 

CAPITOL                         TOTAL CAPITOL 
3. . . . . . . . . . . . . . 1.500.000,00 

                  TOTAL. . . . . . .   1.500.000,00 
 

R E S U M 
 

Augment en despeses                                          1.500.000,00 
Disminució en despeses                                       1.500.000,00 

              ANIVELLAT 
 
2n. Aprovar la documentació que es detalla en l’índex general de documents generals de 
l’expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
3r. De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d’exposició pública, 
l’acord d’aprovació de l’expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de 
l’Ajuntament 2011 (II), es considerarà aprovat definitivament, sotmetent-se posteriorment 
l’expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel Reial decret legislatiu 
2/2004. de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de les Hisendes 
Locals. 
 
 
11.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESS UPOST DE L’ 
INSTITUT MUNICIPAL D’OCUPACIÓ “ SALVADOR SEGUÍ ” 20 11 (II) 
 
Vist el dictamen de la Comissió d’Economia i Hisenda i l’informe de l’interventor, per 
unanimitat, s’acorda: 
 
1r. Aprovar l’expedient de Modificacions de Crèdits al pressupost de l’Institut Municipal 
d’Ocupació “Salvador Seguí” 2011 (II), segons el detall següent, resumit a nivell de 
capítols: 
 

ESTAT DE DESPESES 

-Augments- 

 
CAPITOL                                                        TOTAL CAPITOL 

          2. . . . . . . . . . . . . . . 3.632,60 
          4. . . . . . . . . . . . . . .78.591,66 
          6. . . . . . . . . . . . . . .90.617,40 
         TOTAL . . . . . . . . . . . . 172.841,66   
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ESTAT DE DESPESES 

-Disminucions- 
 

CAPITOL                                                         TOTAL CAPITOL 
1. . . . . . . . . . . . . . . 30.000,00 
2. . . . . . . . . . . . . . . 39.250,00 
4. . . . . . . . . . . . . . . 78.591,66 
6. . . . . . . . . . . . . . . 25.000,00 
TOTAL. . . . . . . . . . . . .172.841,66 

 

RESUM 

Estat de despeses. Augments. . . . ………………. . . . . 172.841,66 € 

Estat de despeses. Disminucions . . . ……………... . .   172.841,66 € 

                                                          ANIVELLAT 

 
2n. Aprovar la documentació que es detalla en l’índex general de documents generals de 
l’expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
3r. De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d’exposició pública, 
l’acord d’aprovació de l’expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l’Institut 
Municipal d’Ocupació “Salvador Seguí” 2011 (II), es considerarà aprovat definitivament, 
sotmetent-se posteriorment l’expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel 
Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora 
de les Hisendes Local. 
 
 
12.- AUTORITZACIÓ AL  PARC CIENTÍFIC I TECNOLÒGIC  AGROALIMENTARI PER 
A SOL·LICITAR L’AJORNAMENT DE QUOTES PREVISTOS EN L A LLEI DE 
PRESSUPOSTOS GENERALS DE L’ESTAT PER A L’ANY 2011 
 
Atès que en la disposició addicional quaranta-vuitena de la Llei 39/2010, de pressupostos 
generals del Estat per l’any 2011, s’estableix la possibilitat de que les entitats que 
gestionen els Parcs Científics i Tecnològics, podran sol·licitar ajornament de les  quotes 
corresponents al 2011, derivades de préstecs o avançaments concedits en virtut de les 
convocatòries realitzades pel Ministerio de Ciencia e Innovación. 
 
Atès que en el cas de que les entitats que gestionen els Parcs Científics i Tecnològics 
formin part del sector públic, hauran de disposar de l’autorització de l’administració a la 
que l’entitat pertanyi. 
 
Atès que el Consorci del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, en reunió 
del Consell d’Administració del 5 de setembre va acordar, sol·licitar al Ministerio de 
Ciencia e Innovación  l’ajornament de totes les quotes d’amortització amb venciment a 
l’any 2011 i donat que es preceptiva l’autorització de les administracions de les que 
depèn el Consorci. 
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Atès que el Consorci del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, està format 
per l’Ajuntament de Lleida i la Universitat de Lleida, en igualtat de condicions, i donat que 
el Consorci del Parc ha sol·licitat l’autorització corresponent a l’Ajuntament de Lleida, per 
unanimitat s’acorda,                    
 
1r. Autoritzar al Consorci del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, per a 
que sol·liciti davant del Ministerio de Ciencia e Innovación, l’ajornament de les quotes 
corresponents al any 2011, d’acord amb el punt 5 de la Disposició Addicional quaranta-
vuitena de la Llei 39/2010, de pressupostos generals del Estat per l’any 2011. 
 
2n. Traslladar aquest acord al Consorci del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de 
Lleida. 
 
 
13.- APROVACIÓ DE LES BASES I DE LA CONVOCATÒRIA DE  SUBVENCIONS DE 
COOPERACIÓ I SENSIBILITZACIÓ EN LES RELACIONS NORD- SUD, DE LA 
REGIDORIA DE DRETS CIVILS, COOPERACIÓ I IGUALTAT DE  L’AJUNTAMENT DE 
LLEIDA 2011 
 
Vista la proposta de la tècnica en Cooperació Internacional, per unanimitat s’acorda:  
 
1r. L’aprovació de les bases específiques de la següent línia subvencionadora de la 
Regidoria de Drets Civils, Cooperació i Igualtat de l’Ajuntament de Lleida 2011, amb les 
següents especificacions:  
 

1. Ajuts a projectes de sensibilització i formació a la ciutadania de Lleida  
entorn als drets humans, les relacions nord-sud, la problemàtica 
general dels pobles i col·lectius empobrits i la lluita contra el racisme i la 
xenofòbia. Convocatòria anual 2011: 60.000€  amb càrrec a la partida 
05-2323-489.01 

 
2n. Aprovar la convocatòria pública de l’esmentada línia subvencionadora per a l’any 
2011, que tindrà el termini de presentació de sol·licituds d’acord amb les especificacions 
de la línia i condicionada a l’aprovació definitiva de les bases específiques que les 
regeixen. 
 
3r. Aprovar el nomenament de l’Òrgan Instructor de les línies subvencionadores de Drets 
Civils, Cooperació i Igualtat,  en la persona de la regidora Sra. Ma. Rosa Ball Papiol. 
 
4t. Sotmetre les bases específiques a informació pública per un termini de 20 dies, 
mitjançant anunci a publicar en el BOP de Lleida i en el Tauler d’edictes municipal, de 
conformitat amb el previst en l’article 124.2 del vigent ROAS. Aquest acord d’aprovació 
es considerarà definitiu cas de no presentar-se cap reclamació durant el termini 
d’exposició pública. Es delega expressament en la Junta de govern local i en l’Alcaldia 
(indistintament) la resolució de qualsevol al·legació o reclamació en relació a les bases 
específiques, així com per l’adopció de les mesures pertinent en relació a una eventual 
modificació en el termini de presentació de sol·licituds.  
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14.- RATIFICACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DELS ESTATUTS DE L CONSORCI 
TRANSVERSAL XARXA D’ACTIVITATS CULTURALS 
 
Mitjançant acord adoptat per unanimitat dels membres del Consell Directiu del Consorci 
Transversal Xarxa d’Activitats Culturals en sessió ordinària de 20 de setembre de 2011 
s’aprovà la modificació dels Estatuts del Consorci Transversal Xarxa d’Activitats 
Culturals. 
 
Vist l’informe favorable de la Comissió Informativa de Cultura, Educació i Esports, reunida 
el dia 24 d’octubre de 2011. 
 
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió Informativa de Cultura, Educació i 
Esports, per unanimitat s’acorda:  
 
Ratificar la modificació dels Estatuts del Consorci Transversal Xarxa d’Activitats Culturals. 
 
 
15.- RATIFICACIÓ DE LA TERCERA ADDENDA DEL CONVENI SIGNAT ENTRE EL 
DEPARTAMENT D’EDUCACIÓ DE LA GENERALITAT DE CATALUN YA I 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA PER A LA CREACIÓ DE L’ESCOLA  D’ART MUNICIPAL 
LEANDRE CRISTÒFOL 
 
Vista la proposta del Consell Rector de l’Institut Municipal d’Educació, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Ratificar la tercera addenda al conveni subscrit entre el departament d’Ensenyament de 
la Generalitat de Catalunya  i l’Ajuntament de Lleida, el dia 18 de maig de 2011, per a la 
creació de l’escola d’art municipal Leandre Cristòfol, en les condicions previstes en el 
clausulat d’aquest document. 
 
 
16.- RATIFICACIÓ DEL CONVENI DE COL·LABORACIÓ SIGNA T ENTRE EL 
DEPARTAMENT D’ENSENYAMENT DE LA GENERALITAT DE CATA LUNYA I 
L’AJUNTAMENT DE LLEIDA PER A LA CREACIÓ DE L’ESCOLA  BRESSOL 
PÚBLICA LA MITJANA 
 
Vista la proposta del Consell Rector de l’Institut Municipal d’Educació, per unanimitat 
s’acorda: 
 
Ratificar el conveni subscrit entre el departament d’Ensenyament de la Generalitat de 
Catalunya  i l’Ajuntament de Lleida, el dia 1 de febrer de 2011, per a la creació de l’escola 
bressol pública La Mitjana, en les condicions previstes en el clausulat d’aquest document. 
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17.- APROVACIÓ DEL PLEC DE CLÀUSULES ADMINISTRATIVE S PARTICULARS 
QUE HAN DE REGIR EL PROCEDIMENT OBERT AMB DIVERSOS CRITERIS 
D’ADJUDICACIÓ, RELATIU AL CONTRACTE DE SERVEIS PER A L’ELABORACIÓ 
DE LA DOCUMENTACIÓ MEDI AMBIENTAL DEL PLA D’ORDENAC IÓ URBANÍSTICA 
MUNICIPAL 
 
Vista la proposta de l’Oficialia Major, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. Aprovar el  Plec Clàusules Administratives Particulars que han de regir el procediment 
obert amb diversos criteris d’adjudicació relatiu al contracte de serveis per a l’elaboració 
de la documentació medi ambiental del Pla d’Ordenació Urbanística Municipal, amb un 
pressupost de 91.800,00 €+ 16.524,00 € (Total: 108.324,00 €). 
 
Les despeses derivades d’aquesta contractació, es faran efectives amb càrrec als 
Pressupostos de l’Ajuntament de Lleida, corresponents als exercicis pressupostaris dels 
anys 2012 a 2015, distribuïts de la següent forma: 
 

� 2012:  32.497,20 € 
� 2013:  43.329,60 € 
� 2014:  21.664,80 € 
� 2015:  10.832,40 € 

 
 
2n.  Iniciar procediment licitatori, mitjançant procediment obert, amb diversos criteris 
d’adjudicació, d’acord amb allò  establert a l’art. 126 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre 
de Contractes del Sector Públic. 
 
3r. Aquesta adjudicació resta condicionada a l’existència de crèdit adequat i suficient en 
els exercicis pressupostaris corresponents, d’acord amb allò establert a l’art. 94.2 de la 
Llei de Contractes del Sector Públic.  
 
4t. Delegar de forma expressa a la Junta de Govern Local o a l’Alcaldia tots els actes de 
desenvolupament o execució del present acord incloent l’adjudicació, formalització del 
contracte i altres.  
 
 
18.- RATIFICACIÓ DEL CONVENI, SUBSCRIT EN DATA 18 D ’OCTUBRE DE 2011, 
ENTRE L’AJUNTAMENT DE LLEIDA I L’ENTITAT GLENS FALL S, SL, DE CESSIÓ 
D’INSTAL·LACIONS D’ENLLUMENAT PÚBLIC I CONSTITUCIÓ DE SERVITUD 
D’ENERGIA ELÈCTRICA A LA PARTIDA TORRES DE SANUÍ, P OLÍGON 8, 
PARCEL·LES 16 I 18 
 
Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge de data 19 
d’octubre de 2011, per unanimitat s’acorda: 
 
1r. APROVAR el Conveni de cessió d’instal·lacions d’enllumenat  públic i de constitució 
de servitud d’energia elèctrica a la Partida Torres de Sanui, polígon 8, parcel·les 16 i 18 
subscrit en data 18 d’octubre de 2011 entre l’Ajuntament de Lleida i l’entitat Glens Falls, 
SL. 
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2n. Notificar l’acord a l’interessat. 
 
3r. Publicar l’acord al Butlletí Oficial de la Província Publicar, al web de la Paeria i al 
tauler d’edictes municipals. 
 
 
19.- APROVACIÓ PROVISIONAL DEL PLA ESPECIAL URBANÍS TIC EN SÒL NO 
URBANITZABLE PER LA IMPLANTACIÓ D’UNA TORRE DE COMU NICACIONS, 
SITUADA A LA PARTIDA DE LA CERDERA, POLÍGON 7, PARC EL·LA 155 
 
Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge de data 19 
d’octubre de 2011, per unanimitat dels 27 regidors presents que composen la majoria 
absoluta dels membres de la corporació s’acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT el Pla especial urbanístic en sòl no urbanitzable per 
la implantació d’una torre de comunicacions situada a la partida la Cerdera, Polígon 7, 
Parcel·la 155, promogut per E-TELECOM SEGRIA, SLU. 
 
2n. Traslladar l’acord a la Comissió Territorial d’Urbanisme per a la seva aprovació 
definitiva, d’acord amb el que preveu l’art. 80 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost. 
 
 
20.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA 
GENERAL D’ORDENACIÓ URBANA DE LLEIDA PER A LA QUALI FICACIÓ COM A 
SISTEMA D’HABITATGES DOTACIONALS PÚBLICS DEL SOLAR UBICAT EN EL 
CARRER EDUARDO VELASCO, NÚM. 1, 3 I 5 I DE L’ARTICL E 138BIS DE LA 
NORMATIVA, PROMOGUDA PER L’AJUNTAMENT DE LLEIDA 
 
Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge de data 18 
d’octubre de 2011, per unanimitat dels 27 regidors presents que composen la majoria 
absoluta dels membres de la corporació s’acorda: 
 
1r. APROVAR PROVISIONALMENT la modificació puntual del Pla General d’ordenació 
urbana de Lleida per a la qualificació com a sistema d’habitatges dotacionals públics del 
solar ubicat en el carrer Eduardo Velasco, núm. 1, 3 i 5 de Lleida i de l’article 138bis de 
la normativa, promoguda per l’Ajuntament de Lleida. 
 
2n. Traslladar l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Lleida per a la seva 
aprovació definitiva, als efectes de l’art. 79 del Decret Legislatiu 1/2010 . 
 
 
21.- APROVACIÓ PROVISIONAL DE LA MODIFICACIÓ PUNTUA L DEL PLA PARCIAL 
DEL SUR 12, MAGRANERS 
 
Vista la proposta del coordinador de Planificació Urbanística i Habitatge de data 19 
d’octubre de 2011, per unanimitat dels 27 regidors presents que composen la majoria 
absoluta dels membres de la corporació s’acorda: 
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1r. APROVAR PROVISIONALMENT la Modificació puntual del Pla parcial SUR 12, 
Magraners,  de Lleida, promoguda per Promou CT Open Segre SL 
 
2n. Traslladar l’acord a la Comissió Territorial d’Urbanisme per a la seva aprovació 
definitiva, d’acord amb el que preveu l’art. 80 del Decret legislatiu 1/2010, de 3 d’agost. 
 
 
22.- MOCIÓ DELS GRUPS MUNICIPALS DEL PSC I DEL PP R ELATIVA A LA 
POLÍTICA SANITÀRIA DEL GOVERN DE LA GENERALITAT DE CATALUNYA 
 
Es fa votació separada dels punts de la Moció, en dos blocs diferenciats. Els punts de l’1 
al 8 ( ambdós inclosos) s’aproven amb 21 vots a favor de grups dels PSC i PP i 6 vots en 
contra del Grup de CiU. El punt núm. 9 és aprovat per unanimitat. Atenent el resultat 
d’aquesta votació queda aprovada la moció següent: 
   
1r. Instem al Govern de la Generalitat a reconsiderar la seva política en relació a les  
llistes d’espera i temps de garantia de visites d’especialistes, proves diagnòstiques i de 
totes les intervencions quirúrgiques, de tal manera que es garanteixi un temps raonable 
de circuits de diagnòstic i inici de tractament.  
 
2n. Instem al Govern de la Generalitat que la reordenació i retallada dels serveis sanitaris 
no afecti a la preparació dels especialistes residents en formació, tant dels metges, 
infermeres, farmacèutics i psicòlegs, que havien escollit Catalunya i Lleida per la qualitat 
del seu sistema sanitari i evitar la fuga de professionals cap a altres comunitats. 
 
3r. Instem al Govern de la Generalitat a que faci públiques les seves intencions respecte 
als Hospitals Arnau de Vilanova i Hospital Santa Maria de Lleida, coneixent quin és el 
futur d’aquestes infraestructures sanitàries, coneixent quins serveis i prestacions té 
previst retallar, i la repercussió prevista en desplaçaments cap a Hospitals de l’àrea 
metropolitana de Barcelona.  
 
4t. Instem al Govern de la Generalitat a revisar i, si escau, modificar els canvis dels 
horaris dels centres d’atenció primària, dels horaris dels centres d’urgències i dels horaris 
d’utilització de determinades zones dels centres hospitalaris, per tal d’oferir la millor 
atenció als usuaris del sistema sanitari públic, en funció de l’avaluació dels resultats i de 
les necessitats de servei. 
 
5è. Sol·licitar al Govern de la Generalitat que impulsi novament la recerca, la innovació i 
la transferència de coneixement al sector sanitari i econòmic del país a través del Pla 
Director de la Recerca i la Innovació, entre el Departament de Salut i el Departament 
d’Economia.  
 
6è. Sol·licitar al Govern de la Generalitat que es recuperi el model de governança, gestió 
i participació del sistema sanitari, tant a nivell de Catalunya amb el Consell de Direcció i 
de Salut, com de les set regions sanitàries i dels sectors sanitaris a través dels Consells 
de Govern, Comissió de Proveïdors i Consells de Salut dels Governs Territorials de Salut.  
 
 
 



 
 

 14

7è. Sol·licitar al govern de la Generalitat que promogui abans de finals de l’any 2011, un 
Pacte per a la sostenibilitat, la qualitat i l’equitat del sistema sanitari a Catalunya, basat 
en la transparència i el diàleg amb tots els agents implicats, amb una major orientació 
cap a l’atenció primària per augmentar la seva resolució i optimitzar els recursos 
hospitalaris.  
 
8è. Sol·licitar al Govern de la Generalitat que estableixi un full de ruta per buscar un gran 
acord sobre sanitat a l’Estat Espanyol.  
 
9è. Instem al Govern de la Generalitat a establir els acords necessaris, dins del marc del 
Consell Interterritorial de Sanitat, per garantir l'atenció sanitària dels habitants procedents 
d'altres comunitats autònomes, com és el cas de la Franja i d’Aragó. 
 
 
23.- MOCIÓ CONJUNTA DE TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS SO BRE XARXA 
BÀSICA DE MERCADERIES QUE HA D’UNIR L’EIX CENTRAL A MB EL CORREDOR 
DEL MEDITERRANI DE LA FUTURA XARXA FERROVIÀRIA DE T RANSPORT 
EUROPEU PER FERROCARRIL 
 
Vista la moció presentada conjuntament pels grups municipals del PSC, CiU i PP, per 
unanimitat s’acorda: 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida insta al Govern de l’Estat a adoptar les mesures necessàries 
per a reclamar en el marc del Consell i el Parlament Europeu que la ciutat de Lleida formi 
part activa de la xarxa bàsica de mercaderies que ha d’unir l’Eix Central amb el Corredor 
del Mediterrani de la futura xarxa prioritària de transport europeu per ferrocarril, i insta al 
Govern de la Generalitat que ho defensi tal i com es contempla a la proposta de mapa 
d’inversions que ha presentat. 
  
2n. Que el traçat contempli la connexió amb l’Aeroport de Lleida-Alguaire, com a 
plataforma aeroportuària que contribueix a garantir la intermodalitat, alhora que amb la 
futura zona logística i industrial de Torreblanca-Quatre Pilans, la zona industrial de 
majors dimensions i qualificació de les Terres de Lleida. 
 
3r. Donar trasllat d’aquests acords a la Comissió Europea, al Consell i al Parlament 
Europeu, al Ministeri de Foment Política Territorial i Administració Pública del Govern de 
l’Estat, a la Conselleria de Territori i Sostenibilitat de la Generalitat de Catalunya i a tots 
els grups polítics tant de les Corts Generals com del Parlament de Catalunya.    
 
 
24.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE CiU SOBRE LA CREAC IÓ D’UN CONSELL 
ASSESSOR DE L’ESPORT 
 
Vista la Moció presentada pel Grup Municipal de CiU, per unanimitat s’acorda, 
 
1r. L’Ajuntament de Lleida impulsarà la creació d’un Consell Assessor de l’Esport com un 
òrgan consultiu, de col·laboració, participació i consulta de la ciutat de Lleida en l’àmbit 
de l’esport, amb la representació d’experts reconeguts en matèria esportiva com serien 
esportistes i exesportistes d’elit, experts en gestió esportiva i educació, especialistes en 
arbitratge en l’esport, comunicadors, etcètera... 
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2n. Les funcions del Consell serà analitzar, valorar i informar de les polítiques 
programades i executades en l’àmbit de l’esport, impulsar aquells projectes i 
esdeveniments nacionals i internacionals de l’àmbit de l’esport que contribueixin a 
difondre i promocionar la ciutat de Lleida; formular suggeriments i propostes d’estudi, i 
col·laborar i donar suport tècnic a l’Ajuntament de Lleida i al seu equip tècnic en el 
desenvolupament de les funcions que li són pròpies en l’àmbit de l’esport i molt 
especialment de l’esport de base. 
 
3r. Els membres del Consell Assessor de l’Esport estaran designats pels Grups Polítics 
amb representació a l’Ajuntament de Lleida seran voluntaris i sense remuneració. 
 
 
 
INTERVENCIONS 
 
Punt número 22. Moció dels grups municipals del PSC  i del PP relativa a la política 
sanitària del Govern de la Generalitat de Catalunya  
 
La Sra. Manso  considera que les polítiques de retallada de pressupostos en matèria de 
sanitat estan afectant greument els malalts de Catalunya; especialment a les terres de 
Lleida, on algunes poblacions petites restaran desateses. Comenta el tancament de 
diversos serveis d’urgències nocturnes en municipis propers a la ciutat. També qualifica 
de preocupant el tancament de 120 llits a l’hospital Arnau de Vilanova,  durant l‘estiu, 
atès que no està garantit que tornin a ser posats en funcionament en el mateix nombre. 
Aquestes retallades suposaran increments de les llistes d’espera en intervencions i en 
proves complementàries. Igualment perjudica la ciutadania la reducció del servei 
d’ambulàncies, tenint en consideració que el temps és un factor essencial en el 
tractament de les urgències. Són conscients de la greu situació econòmica que ha trobat 
el Govern de la Generalitat. Tenim una sanitat que no podem mantenir tal com està 
plantejada en l’actualitat. Cal fer una reestructuració profunda del sistema sanitari i 
millorar l’eficiència. Agraeixen que s’hagi incorporat l’esmena del seu grup que insta el 
Govern de la Generalitat a revisar els canvis d’horari dels CAP i dels centres d’urgències. 
Destaca la importància del darrer punt de la moció que pretén garantir l’assistència 
sanitària dels habitants de la Franja d’Aragó. Creuen que els ciutadans estan per sobre 
de les fronteres polítiques i han de ser atesos en el lloc més proper al seu domicili.  
 
El Sr. Yuguero  recorda que el mandat passat també van presentar una moció sobre la 
pèssima situació en la qual es troba en l’actualitat el sistema de salut de Catalunya. 
Agraeix el suport del Grup del PP i l’esmena que han presentat i que ha estat 
incorporada. Qualifica molt negativament l’estat actual de la sanitat catalana, que fins fa 
pocs anys era considerada la tercera millor del món (pel darrere de Noruega i Canada). 
Ara, la inversió per ciutadà és de les més baixes de les comunitats autònomes 
espanyoles. Les llistes d’espera han augmentat un 23% (estem igual que l’any 2004). 
S’estan reduint serveis i llits d’atenció hospitalària. Això repercuteix en la salut dels 
ciutadans de Lleida i de la nostra àrea d’influència (inclosa la Franja d’Aragó).  Explica el 
contingut dels punts de la moció. Creu que s’està produint una privatització clandestina 
de l’empresa pública que ofereix els serveis sanitaris a Catalunya. El conseller 
responsable ha dit que la salut és un bé privat, que no depèn de l’Estat. Considera que la 
salut i l’educació són béns principals per garantir l’estat de benestar. No podem perdre 
qualitat en innovació i en recerca. Destaca la importància de l’IRB de la Lleida que ara 
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veurà reduïda la perspectiva investigadora de futur. Els estudiants de ciències mèdiques 
ja no volen venir a estudiar a Catalunya. Demana reflexió al Govern. Cal millorar 
l’eficiència sense perjudicar la qualitat del servei.  
 
El Sr. Zaballos  creu que aquesta moció és un cas típic de tacticisme polític electoralista. 
Comparteixen la preocupació per la sanitat pública del nostre país; justament per aquest 
motiu s’estan adoptant mesures que puguin fer que el sistema sigui viable i sostenible. La 
preocupació per la sanitat no es pot tenir només dues setmanes abans de les eleccions: 
cal tenir-la sempre. Creu que no es pot fer oposició a la Generalitat des de la Peria per 
motius només personals o partidistes. Cal treballar junts per tenir un sistema sanitari de 
qualitat i sostenible. Diu que ni el PSC ni el PP van presentar cap moció quan es van 
tancar quiròfans a l’hospital Arnau de Vilanova el darrer any del Govern tripartit. Tampoc 
s’han presentat mocions fent crítica de  les exigències de la ministra d’Economia que 
exigia aplicar a Catalunya el doble de les retallades que ja aplicava el Govern. L’actitud 
de la Generalitat ha evitat que la situació sigui pitjor que la que avui es critica des dels 
grups proponents. En les comunitats autònomes en què governen el PP o els socialistes 
també s’estan aplicant mesures similars o, fins  i  tot, més dures. Votaran en contra dels 
punts de la moció excepte del novè (que comptarà amb el seu vot favorable). Les coses 
que es demanen a la moció o s’estan duent a terme o ja estan programades. Comenta 
alguns exemples en matèria de llistes d’espera, full de ruta sanitària (Pla de salut 
quadriennal), foment de la innovació i recerca en el cas de l’IRB, etc. Explica que el 
conseller Boi Ruiz ha avançat aquesta setmana informació sobre altres qüestions 
sanitàries en perspectiva de futur (ho explica). L’objectiu del Govern és mantenir el 
sistema sanitari català i no canviar-lo. L’esforç fet l’any 2011 permet tancar l’etapa 
d’ajustaments. Les mesures que s’han pres no agraden ningú; hauria estat molt millor 
que anessin en direcció contrària. Malgrat això, un govern seriós ha de prendre mesures 
que garanteixin la pervivència d’una atenció sanitària (que és una pedra angular de l’estat 
de benestar) encara que siguin impopulars. Votaran a favor de garantir l’assistència 
sanitària a les persones d’altres comunitats, especialment  la Franja i l’Aragó. Cal vetllar 
per les bones relacions, en tots els aspectes, amb els nostres veïns. Comenta que està 
prevista una reunió imminent entre les parts implicades per tractar aquest tema. Critica el 
Govern central i diu que no han posat voluntat per tal de solucionar aquest problema de 
manera correcta.  
 
La Sra. Manso  diu que són conscients que el Govern de la Generalitat té una situació 
econòmica complicada. Creu, però, que la reducció de despeses no s’ha fet 
correctament. S’han produït errors de comunicació que han creat una gran alarma social. 
S’han produït també errors de planificació (ho explica). Igualment creu que ha produït 
efectes molt negatius la manca d’informació; les decisions s’han pres des de Barcelona, 
sense tenir en consideració la sensibilitat i l’opinió de les persones que treballen en el 
territori.  
 
El Sr. Yuguero  torna  a recordar que en el mandat passat van presentar una moció en la 
mateixa línia que l’actual. La preocupació no és nova. No creu que es pugui culpar la 
ministra d’Economia de les retallades pressupostàries en matèria sanitària; l’estalvi es 
podia fer en moltes altres despeses o continuant recaptant l’impost de successions. Creu 
que es positiu que s’hagi fet un Pla de salut que orienti el futur del sistema sanitari; hauria 
estat millor fer-lo abans de començar les retallades en el pressupost de sanitat. Cal 
garantir la sostenibilitat del sistema, la qual cosa comporta que calgui fer ajustaments, 
sempre que siguin ordenats o consensuats. Ara es comencen a fer propostes positives, 
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després d’un any de govern i d’haver fet un bon nombre de retallades econòmiques. 
Insisteix a recordar  que el conseller de Sanitat ha manifestat la voluntat de privatitzar 
l’ICS. La situació és complicada; per això cal generar confiança en el sector sanitari.  
 
El Sr. Zaballos  diu que potser s’han produït problemes de comunicació, cosa raonable 
quan es tracta de notícies que no són ben rebudes. Sí que ha hagut diàleg amb tots els 
sectors afectats del món de la sanitat. Nega rotundament que el Govern actual deixi de 
banda la sanitat; no creu que cap dels governs de la Generalitat (passats i futurs) pugui 
menystenir la política sanitària. Diu, també, que no s’havia presentat al Ple cap moció 
sobre aquesta qüestió en el període en què governava el tripartit. Cal ser conscients del 
deute que té en l’actualitat el nostre país i que procedeix dels mandats anteriors. L’Estat 
ens deu 152 milions d’euros, només en matèria sanitària. La retallada que es demana 
des del Govern central ha d’afectar necessàriament el pressupost sanitari o educatiu. No 
es pot paralitzar la resta del país per tal de satisfer el deute pendent. Reitera que el motiu 
de la moció cal cercar-lo en la proximitat de les eleccions generals. Cal vetllar perquè es 
mantingui la qualitat del sistema sanitari català, que qualifica de boníssima. Per això cal 
fer que el sistema sigui sostenible.  
 
La Sra. Manso  reitera que la situació econòmica és complicada, que cal reestructurar la 
sanitat. Malgrat això no s’ha actuat com calia i les retallades no s’han fet de la manera 
més adient.  
 
El Sr. Yuguero  també coincideix a destacar la situació econòmica del país. Creu que el 
Govern ha de ser conscient que la sanitat no és una empresa de la qual cal esperar que 
tingui superàvit. Les despeses són importants; tot i això, el benefici de tenir una població 
ben  atesa sanitàriament supera qualsevol altre benefici econòmic.  
 
El resultat de la votació està reflectit en la part dispositiva de l’acta.  
 
Un cop aprovada la moció, el Sr. alcalde diu que es trametrà el punt 9 (aprovat per 
unanimitat) als ajuntaments de la Franja perquè siguin sabedors de la solidaritat de 
l’Ajuntament de Lleida amb la seva problemàtica.  
 
 
Punt número 23. Moció conjunta de tots els grups mu nicipals sobre la xarxa bàsica 
de mercaderies que ha d’unir l’eix central amb el c orredor del Mediterrani de la 
futura xarxa ferroviària de transport europeu per f errocarril 
 
El Sr. alcalde  llegeix un comunicat que ha rebut del Grup d’ICV (que ara no té 
representació a l’Ajuntament) en el qual manifesten que volen adherir-se a la moció 
conjunta que els grups municipals amb representació a la Paeria han consensuat, relativa 
a reclamar al Govern central que el ramal del corredor ferroviari Mediterrani passi per 
Lleida ciutat, per poder, d’aquesta manera, formar part de la xarxa bàsica de mercaderies 
que unirà l’Eix del Mediterrani amb el futur Eix Central.  
 
La moció s’aprova per unanimitat.  
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PRECS I PREGUNTES 
 
La Sra. Obis  explica que avui ha sortit publicada una notícia sobre la notificació de 
desnonament que havia fet l’EMU a una veïna del Centre Històric (mare de 5 fills). 
Demana a l’alcalde que, de la mateixa manera que s’ha atès a altres veïns en 
circumstàncies similars, s’actuï també en aquest cas.  
 
El Sr. alcalde  diu que el parc municipal d’habitatges serveix per a atendre les famílies 
que tenen dificultats i que respecten aquests habitatges.  
 
La Sra. Camps  explica que l’EMU no ha fet un requeriment de desnonament ,sinó que 
s’ha notificat una sentència judicial ferma que acordà desnonar aquesta senyora per 
diversos motius: impagament reiterat, destrosses en l’habitatge i problemes de 
convivència amb la resta de veïns de l’immoble. No se li ha donat cap data de 
desnonament. S’estan fent negociacions per tal de trobar una solució, especialment 
centrada en el comportament de la llogatera. Les solucions han de fer possible la 
convivència dels usuaris dels habitatges públics.  
 
La Sra. Obis  agraeix l’aclariment rebut. Creu que hi ha famílies que necessiten de molta  
pedagogia, a més de l’ajut social.  
 
El Sr. alcalde  reitera que aquest cas està marcat per problemes de civisme i de 
deteriorament de la convivència. Els Serveis Social municipals treballaran en aquest cas.  
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari, 

Vist i plau, 
 L’alcalde, 

 
 


